

# **Seditus**<sup>®</sup>

### Syrup adults dry cough, productive cough

Seditus® Combination 5 natural ingredients

Without added alcohol, gluten-free, lactose-free, without preservatives, without artificial colour.

Seditus® Cough syrup adults is a health product based on plant extracts such as lanceolate plantain, Hedera helix, Marrubio, Drosera and Eucalyptus Honey, capable of regulating the fluidity of mucus, either with a productive cough, because it hydrates and fluidizes mucus favouring expectoration, and because of the emollient and protective action of mucus, it help to improve the dry cough.

### Indications:

Seditus® adult syrup is a syrup indicated in the treatment of productive cough and dry cough.

### Instructions for use:

Shake the bottle before use.

Adults: 10ml 3 times a day. It can be dissolved in beverages or other liquids if desired. Containing a measuring cup.

Close the bottle tightly after use and wash the cup thoroughly.

Once opened, use the product within three months.

### Ingredients:

Eucalyptus Honey; Dry extract flowers of Marrubio (Marrubium vulgare L.); Dry extract flowers of Drosera (Drosera rotundifolia L.); Dry extract of ivy leaves (10% Hederacoside C) (Hedera Helix); Dry extract of plantain leaves (5% of total phenol and 1% of verbascoside) (Plantago lanceolate L.); Cherry Juice; Cherry Aroma.

### Warnings:

Do not exceed the recommended daily dose. Keep out of the sight and reach of children. Do not use in case of hypersensitivity and incompatibility with any of the components of the product. No side effects related to or use of the product have been recorded or anticipated. Inform the doctor or pharmacist immediately if any side effect after use.

Not recommend for pregnancy and lactation women. In the event that the symptoms do not improve, please consult the doctor.

The product must not be used for more than 30 days. In case of dyspnea, fever or purulent sputum, please consult your doctor or pharmacist.

**Conservation:** Keep in cool and dry place. Do not use the product after the expiry date indicated on the container and on the bottle.

#### Distributor:

Reich Pharm Limited
Unit 3001, 30/F
Citicorp Centre, 18 Whitfield Road
Causeway Bay, Hong Kong

**Laboratorios Cinfa, S.A.** Olaz-Chipi, 10 P.I. Areta 31620 Huarte Navarra-ESPAÑA



## **Seditus**<sup>®</sup>

### 桑達草本成人咳露 (咳嗽和乾咳)

桑達草本成人咳露由5種天然成分組成:

不含酒精,不含麩質,不含乳糖,不含防腐劑,不含人造色素。

桑達草本成人核露是由植物提取的保健產品,例如披針形車前草,常春藤,夏至草,茅膏菜和桉樹蜂蜜,能夠在核嗽的情況下調節黏液的流動性,有助祛痰及舒緩核嗽,而黏液有潤滑和保護作用,有助改善乾核。

### 適應症:

桑達草本成人陔露是用於咳嗽和乾咳。

### 使用說明:

使用前先把瓶子摇匀。

成人:每日3次,每次10毫升。亦可混合在飲料或其他液體中飲用。

附有一個量杯。使用後,請蓋緊瓶蓋並徹底清洗量杯。

開蓋後,請在三個月內使用產品。

### 成份:

校樹蜂蜜;夏至草精華;茅膏菜精華;常春藤葉精華(10%常春藤苷C);車前草葉精華(佔總苯酚的5%和毛蕊花糖苔的1%)(披針形車前草);櫻桃汁;櫻桃香氣。

### 警告

不應服用超過建議的每日劑量。存放於兒童視線範圍以外。

如果對產品的任何成分過敏,請勿使用。沒有任何使用本產品的副作用或預期 副作用的記錄。服用桑達草本成人咳露時,如察覺到任何副作用,請立即告知 醫生或藥劑師。

懷孕和哺乳期婦女不建議使用。使用後如果症狀沒有改善,請諮詢醫生。此產品不能使用多於30天。如果出現呼吸困難,發燒或膿痰,請諮詢醫生或藥劑師。

**保存:**存放在陰涼乾蒸位置。在包裝及瓶子上的標明的有效日期渦後,請勿使用。

#### 代理商

漢生醫藥有限公司

香港威非路道18號萬國寶通中心30樓3001室

電話: 2470 1927 傳真: 2470 3448

PR031908E16-24001